



**For immediate release:**

8 May 2019

## **NagaWorld Celebrates 24 Years With You!**

**Phnom Penh, Cambodia, 8 May 2019** – Enjoy a glorious array of special promotions and spectacular live performances as NagaWorld celebrates 24<sup>th</sup> anniversary of award-winning hospitality excellence.

Savour Cambodia's famous Kampot durian with mouthwatering creations starring the "King of Fruits" available at 9 selected restaurants from now till 1 June. Starting from just \$2.50, delight in sweet treats made from fresh Kampot durian such as Durian Pizza, Durian Tart, Durian Cendol, Mangosteen Pudding with Durian, or even the savoury Korean-style Braised Pork Belly with Durian! There is also an assortment of delicious cakes and pastries featuring durian and mangosteen at Lobby Lounge.

Award-winning 2Pangea restaurant offers an incredible international dinner buffet from 5:30pm daily, allowing you to indulge in Phnom Penh's longest spread of gourmet indulgence with fresh seafood, live cooking stations, Eastern and Western favourites, and a stunning selection of delectable desserts at only \$8 for every 2<sup>nd</sup> diner. A must try is the Super Sunday Brunch every Sunday from 11:30am, with fun family-friendly activities such as face painting, balloon art, magic tricks and live performances to keep your young ones happily engaged while you dine.

Check out the award-winning Chinese restaurants Fortune Palace and Hall of Golden Chimes for their newly launched daily menus showcasing the best of Chinese and Cantonese cuisines in great ambiance, as well as All-you-can-eat Dim Sum at lunchtimes on Saturdays, Sundays and public holidays.

Those looking to relish a fabulous feast with family and friends should head to the Royal Khmer Dinner buffet at The Pangea from 5:30pm daily. Packed with time-treasured recipes from Cambodian cuisine, the dinner includes live cultural performances of ancient Apsara dancing and traditional music.

Revel in free live entertainment with the 24K Gold Highlight Show from 6pm daily at NagaWorld Lobby Stage, which showcases a dazzling display of talented international singers and dancers performing to a selection of popular hit songs. Capture some memorable photos with the artistes after the show, and also the magnificent 'Golden Money Tree' at the hotel lobby.

Pamper yourselves with the Cleopatra Gold treatment package at 2 award-winning luxury spa facilities, The Spa at NagaWorld or The Elixir of Life Spa. For just \$98 per person, revitalise and rejuvenate over 120 minutes with an ancient gold mask facial and virgin olive oil massage.

To experience the best gastronomic journey, electrifying entertainment and a whole lot more, visit NagaWorld today as we celebrate 24 years with you!

**###**



### **About NagaWorld**

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, over 20 food and beverage outlets and clubs, 2 all-suite luxurious spas, the state-of-the-art 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

**For media enquiries or photos, please contact:**

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: <a href="mailto:melanieloong@nagaworld.com">melanieloong@nagaworld.com</a></p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: <a href="mailto:phouksolinda@nagaworld.com">phouksolinda@nagaworld.com</a></p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់ ៖  
៨ ឧសភា ២០១៩

**ណាហ្គាវើលដ៍ ផ្តល់ជូនដ៍អស្ចារ្យក្នុងឱកាសខួបលើកទី២៤ របស់ខ្លួន!**

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី៨ ខែឧសភា ឆ្នាំ២០១៩ ៖ សូមអញ្ជើញមកណាហ្គាវើលដ៍ និងរីករាយជាមួយការបញ្ចុះតម្លៃដ៍ច្រើនសន្ធឹកសន្ធាប់ និងទស្សនាការសម្តែងសិល្បៈអបអរខួបលើកទី ២៤ ដ៍អស្ចារ្យរបស់ណាហ្គាវើលដ៍ដោយសេរី។

ណាហ្គាវើលដ៍ មានដាក់លក់ទុរេនកំពតដែលជាស្តេចផ្ទៃឈើដ៍មានឱជារសជាច្រើនជម្រើសនៅភោជនីយដ្ឋាន ៩ កន្លែង ពី៩ទ្បុរនេះរហូតដល់ថ្ងៃទី១ មិថុនា។ ទុរេន និងបង្អែមទុរេនដ៍ឈ្មុយឆ្ងាញ់ទាំងនោះ មានតម្លៃចាប់ពី ២,៥០៥ ដូចជាភីហ្សាទុរេន នំទុរេនបំពង សង់ខ្សាទុរេនជាមួយបាយដ៍ណើប បង្អែមចាហ្វយមង្គុតលាយទុរេន និងសាច់ជ្រូកបីជាន់ខែបែករៀងជាមួយទុរេន ។ល។ មិនតែប៉ុណ្ណោះ ណាហ្គាវើលដ៍ក៏មានលក់នំស្រួយទុរេន និងនំមង្គុតជាច្រើនមុខនៅកន្លែងទទួលភ្ញៀវផងដែរ។

ភោជនីយដ្ឋាន 2Pangea (ធ្វីកែនជា) ឈ្នះពានរង្វាន់របស់ណាហ្គាវើលដ៍ មានបម្រើជូននូវអាហារបិហ្វេអន្តរជាតិពេលល្ងាចច្រើនមុខជាងគេក្នុងរាជធានីភ្នំពេញ ចាប់ពីម៉ោង ៥:៣០ ល្ងាចរៀងរាល់ថ្ងៃដែលមានគ្រឿងសមុទ្រស្រស់ៗ កន្លែងចម្អិនម្ហូបភ្លាមៗ ម្ហូបអាស៊ី ម្ហូបអឺរ៉ុប និងបង្អែមជាច្រើនមុខតម្លៃ ៨៥ ប៉ុណ្ណោះរាល់អ្នកញ៉ាំទី២។ អ្វីពិសេសដែលអ្នកគួរសាកល្បងមួយទៀត គឺអាហារថ្ងៃត្រង់ថ្ងៃអាទិត្យដែលមាននៅរៀងរាល់ថ្ងៃអាទិត្យ ចាប់ពីម៉ោង ១១:៣០ ព្រឹក និងមានការកម្សាន្តលក្ខណៈគ្រួសារសប្បាយៗជាច្រើន ដូចជាការគូររូបលើមុខ ការថ្លែប៉េងប៉ោងជារូបផ្សេងៗ ការសម្តែងសៀក និងការលេងឧបករណ៍ភ្លេងផ្ទាល់ដ៍ពីរោះដើម្បីកំដរភ្ញៀវនៅពេលកំពុងពិសាអាហារ។

ប្រសិនបើលោកអ្នកចង់សាកល្បងម្ហូបចិនរសជាតិដើម សូមអញ្ជើញទៅភោជនីយដ្ឋានចិនប្រណិត Fortune Palace និង Hall of Golden Chimes ដែលមានមុខម្ហូបចិន និងម្ហូបចិនកាតាំងថ្មីៗរៀងរាល់ថ្ងៃ ឬលោកអ្នកអាចទៅពិសាអាហារឌីមសាំពិសេសពេលថ្ងៃត្រង់នៅរៀងរាល់ថ្ងៃសៅរ៍ អាទិត្យ និងថ្ងៃបុណ្យជាតិ។

សម្រាប់អ្នកដែលចង់ពិសាជាមួយគ្រួសារ និងមិត្តភក្តិ សូមអញ្ជើញទៅពិសាអាហារបិហ្វេពេលល្ងាចបែបខ្មែរនៅភោជនីយដ្ឋាន The Pangea (ដី កែនជា) ចាប់ពីម៉ោង ៥:៣០ ល្ងាចរៀងរាល់ថ្ងៃ។ លោកអ្នក នឹងបានពិសាអាហារបិហ្វេពិសេស និងម្ហូបខ្មែររសជាតិដើមមកពីទូទាំងប្រទេសកម្ពុជា ព្រមទាំងទស្សនាការសម្តែងរបាំអប្សរា និងស្តាប់ភ្លេងប្រពៃណីខ្មែរដ៍ពីរោះក្នុងពេលតែមួយ។



មួយទៀត លោកអ្នកអាចមកទស្សនាការសម្តែងសិល្បៈអបអរខួបលើកទី២៤ របស់ណាហ្គាវើលដ៍ ដោយសេរីចាប់ពីម៉ោង ៦ ល្ងាចរៀងរាល់ថ្ងៃ នៅភាគជាន់ផ្ទាល់ដីណាហ្គាវើលដ៍ដែលចូលរួមសម្តែង ដោយអ្នកចម្រៀង និងអ្នករបាំជាតិ និងអន្តរជាតិដ៏ប៉ិនប្រសប់ ហើយលោកអ្នកអាចថតរូបទុកជាអនុស្សាវរីយ៍ជាមួយពួកគេ និងថតរូបនៅក្រោម “ដើមឈើលុយ” របស់យើងក៏បាន។

ជាចុងក្រោយ លោកអ្នកអាចទទួលយកនូវបទពិសោធន៍ដ៏មានសេចក្តីសុខជាមួយកញ្ចប់សេវាកម្ម ស្ប៉ាហ្គោលនៅមណ្ឌលស្ប៉ាប្រណីតឈ្មោះពានរង្វាន់ ២ កន្លែងរបស់ណាហ្គាវើលដ៍ គឺមណ្ឌលស្ប៉ា The Spa at NagaWorld ឬ The Elixir of Life រយៈពេល ១២០ នាទី ម្នាក់ ៩៨\$ ប៉ុណ្ណោះដែលមានការម៉ាស្សាដោយម៉ាស់មុខពណ៌មាសបុរាណ និងការម៉ាស្សាដោយប្រើប្រែងអូលីវ។

ដើម្បីទទួលនូវបទពិសោធន៍នៃការពិសាម្ហូបអាហារមកពីជុំវិញពិភពលោក ទស្សនាការសម្តែងសិល្បៈដ៏អស្ចារ្យ និងកម្មវិធីកម្សាន្តជាច្រើនទៀត សូមអញ្ជើញមកណាហ្គាវើលដ៍ក្នុងថ្ងៃនេះដើម្បីអបអរខួបលើកទី២៤ របស់ណាហ្គាវើលដ៍ជាមួយគ្នា!

###

**អំពីណាហ្គាវើលដ៍**

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្អាត និងដ៏ល្អជាង ១.៦៥៨ បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២០ កន្លែង មណ្ឌលស្ប៉ាប្រណីត ២ សាលមហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាវើលដ៍ ២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលដ៏ធំសម្រាប់រៀបចំកម្មវិធី ឬការប្រជុំផ្សេងៗ។ សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: <a href="mailto:melanieloong@nagaworld.com">melanieloong@nagaworld.com</a></p>	<p>កញ្ញា ភោគ សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: <a href="mailto:phouksolinda@nagaworld.com">phouksolinda@nagaworld.com</a></p>
---	--



即日发布

2019年5月8日

## 金辉 24 金界与您同行

柬埔寨金边 5 月 8 日讯, 适逢金界迎来 24 周年庆的卓越成就, 特别推出了一系列促销及现场表演, 邀您一家大小欢享!

夏日时节, 乃柬埔寨贡布名产榴莲盛季! 金界以“万果之王”的榴莲, 精心调制成令人垂涎三尺的榴莲美享, 如今在金界旗下的 9 家餐厅即能一偿夙愿。无论是新鲜烘烤的榴莲披萨饼、榴莲挞、榴莲煎蕊; 或是榴莲山竹布丁和韩式榴莲焖五花肉, 所有的滋味想象, 一次满足!

得奖餐厅金大庭, 每日傍晚 5 时 30 分, 带来物超所值的国际自助晚餐。这里可尝遍金界最长的自助美食排列, 现场备有海鲜、烹调档、中西式佳肴, 以及色彩缤纷的多款甜品。每第二位用餐者仅需缴付 8 美元。

周末悠闲气氛, 最适合亲朋好友同享“星期天超级早午餐”美好时光, 每逢星期天上午 11 时 30 分开始, 现场还有好玩游戏如: 脸部彩绘、气球造型艺术、魔术表演及现场表演, 给您一家欢乐无尽。

而金界的两家得奖餐厅金銮殿及御品轩, 近期也推出全新菜单, 呈献中式及粤式料理, 环境气派典雅。每逢周六、周日及公众假期的午餐时段, 两家餐厅也推出点心“任点任吃”特惠, 诚意推荐!

若您想要尝试高棉美食荟萃, 那就不容错过国际菜式餐厅推出的“高棉皇族自助晚餐”, 每日傍晚 5 时 30 分, 重现柬埔寨各省份的经典菜肴, 还可欣赏现场文化及传统演出。

除了美食盛宴, 前来金界还能欣赏“金辉 24”特别演出, 每日傍晚 6 时在酒店大堂舞台, 汇聚国际才艺歌手及舞者, 呈现悦耳动听的时下流行歌曲。表演结束后, 还能抓紧机会和艺人们, 在舞台旁金光闪耀, 象征好运的“金钱树”下合照。



最纯粹的奢华水疗体验，就在获奖的金界水疗中心和长生不老水疗中心。选择埃及艳后护理配套，每位仅需 98 美元，即可体验古老黄金面膜护理及初榨橄榄油按摩。

尽情感受味蕾美食及动感演出之旅，今日就前来金界，和我们一同欢庆 24 周年！

###

关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店客房及豪华套房、超过 20 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士  
资深市场传讯经理  
电话: (+855) 10 737 684  
电邮: melanieloong@nagaworld.com

李嘉宝女士  
资深市场传讯主任  
电话: (+855) 10 859 113  
电邮: britneyli@nagaworld.com